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      UPPSALA LÄN  
 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE  
 
Datum och nr: 2022-11-01, nr 10 
Plats: Teams 
Närvarande:  Kristina Ljungqvist Malm (KLM), Anders Ljungqvist Malm (ALM), Christer Blomgren (CB), 
Roger Ejderfelt (RE), Jan Lindberg (JL), Jenny Ejderfelt (JE), Stefan Reinebrandt (SR), Magnus Hassling 
(MH), Franz Mauritzon (FM) 
 
Frånvarande:  Hans Elmegren (HE), Anders Malm (AM) 
 

§1 Mötets öppnande     
- Kristina Ljungqvist Malm öppnade mötet. 

§2 Godkännande av dagordningen   
- Den föreslagna dagordningen godkändes.  

§3 Föregående protokoll         
- Föregående protokoll nr 9 från 2022-10-04 godkändes efter sedvanlig remissrunda hos 

styrelsen och kan därför publiceras på hemsidan i sin helhet.  
- Genomgång beslutslogg. 

§4 Ekonomi    
- JL rapporterade om fortsatt god ekonomi. Vi kommer att hamna på ett positivt resultat för 

året om vi räknar in kommande inkomster och utgifter. 
- Kassör behöver en ny laserskrivare för att kunna skriva ut papper. JL har tittat ut en 

laserskrivare för ca 4 000 SEK.  
o Beslut: Ok att JL köper in en laserskrivare. 

§5 Post och skrivelser 
- Inget har inkommit. 

§6 Rapporter från ansvarsområden 
a) Informatör  

- Hjälmhuvorna har inkommit och en del har delats ut redan. 
- Årsmötet den 19 mars 2023 kl 15.00 

o Lokalen är bokad och upplagd på årsmötessidan.  
o Kallelsen behöver komma in till MC folket innan den 28/11, det blir publicerat vecka 

4 i distriktsspalten. 
o Kallelsen kommer även att skickas ut via mail. 
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b) Redaktör 
- Inget nytt att rapportera. 
 

c) Webbansvarig 
- Inget nytt att rapportera. 

 
d) Klubbansvarig 

- CB kommer att skicka ut information om att det är dags att skicka in information om man vill 
ha det publicerat i SMC boken. 

 
e) Trafikskolor 

- Inget nytt att rapportera. 
 

f) Touringsansvarig 
- Inget nytt att rapportera. 
 

g) Träffansvarig 
- Inget nytt att rapportera.  

 
h) Utbildningsansvarig 

o Instruktörskonferensen den 29-30/10.  
 Vi var 12 deltagare från SMC Uppsala län, mycket trevlig stämning under 

denna konferens. Bra nätverkande och mycket informativt. 
o Råd och Riktlinjer 3.0 den 5-6/11, det är 10 distrikt som har anmält deltagare. 
o Rikskonferens den 19-20/11. KLM, ALM, RE, JE och CB är anmälda från SMC Uppsala. 

 
i) Knixansvarig 

- Inget nytt att rapportera. 
 

j) Kioskansvarig 
- KLM har skickat ut en fråga till Rasbo om man vill driva kiosken nästa år. Inget svar från dem 

ännu.  
 

k) Avrostningsansvarig 
- Inget nytt att rapportera. 

 
l) Grusansvarig 

- Inget nytt att rapportera. 
 

m) Trafikansvarig  
- Inget nytt att rapportera. 

 
n) Sportansvarig  

- Inget nytt att rapportera. 
 

§7 Övriga rapporter samt information från ordförande 
- Inget nytt att rapportera. 
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§8 Uppföljning Aktivitetslistan  

- Vi har gått igenom aktivitetslistan. 

§9 Övriga frågor 
- MC mässa i Uppsala - KLM har fått ett telefonsamtal från Bosse Nordin gällande MC mässan 

24-26/2 där alla hallar i Fyrishov har blivit bokade. Det pågår en massa förberedelser för att 
bygga upp denna mässa just nu och Bosse har ställt frågan om vi vill delta på mässan eller 
inte. Ska vi delta på mässan så måste vi förbereda redan på torsdagen inför mässan.  

o Beslut: Vi är överens om att vi vill medverka på mässan. KLM ser till att kalla till ett 
arbetsmöte för att förbereda inför mässan. RE och CB är med i planeringen som 
delger ett underlag till styrelsen. 

- Skyddskläder till instruktörer 
o Beslut: RE och ALM kommer att titta vidare på ett förslag som vi kan gå ut med till 

våra instruktörer till styrelsen. Bland annat på vilka instruktörer som är berättigade 
och vilket bidrag ska vi ge till våra instruktörer. Och att också få fram ett budget 
förslag.  
 

§10 Nästa möten 
- Nästkommande styrelsemöten 

o 2022-11-01 Teams 
o 2022-12-06 Teams 
o 2022-12-14 Livemöte (middag). 
o 2022-01-03 Teams 

§11 Mötets avslutning  
Ordförande Kristina Ljungqvist Malm tackade alla och avslutade mötet.  

 

 

________________________ ___________________________ 

Stefan Reinebrandt                                                        Kristina Ljungqvist Malm 

Mötessekreterare                                                                  Ordförande 
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